
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 259

Mener ministeren, at man som borger i et udsat boligområde i hovedstaden, har ligeså

stor sikkerhed for at ambulance og brandfolk kan arbejde på samme måde i ens nabolag,

som det er tilfældet andre steder i landet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Aslan Rasmussen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lars.aslan.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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